
Zápisnica z finančnej komisie zo dňa 18.9.2023 

 
Prítomní: Jaroslav Bača, Ing. Peter Dinga, Janka Masárová, Mgr. Daniela Kontinová 

Ostatní prítomní:  Rudolf Škriečka, Alžbeta Tuková, Ing. Alena Hrušová 

Ospravedlnení:  Ing. Jaroslav Holota, Ing. Mgr. Renáta Saková  

 

 

Program rokovania finančnej komisie: 

1. Otvorenie 

2. Žiadosť poľovníckeho združenia 

3. Žiadosť p. Baranovič  

4. Cenová ponuka – orez stromov 

5. Preplatenie faktúr 

6. Správa nezávislého audítora 

7. Rôzne 

 

1. Predsedníčka finančnej komisie privítala všetkých prítomných a  oboznámila ich 

s programom rokovania FK. 

 

2. V prvom bode rokovania sa komisia zaoberala žiadosťou od Poľovníckeho združenia Stará 

Myjava, v ktorej predkladajú návrh na určenie výšky nájomného za poľovný revír Stará 

Myjava, v ktorom majú postúpený výkon na právo poľovníctva, nakoľko pozemky sú vo 

vlastníctve obce Vaďovce. K danej žiadosti a otázkam týkajúcich nájmu sa na komisiu prišli 

osobne vyjadriť aj zástupcovia za Poľovnícke združenie Stará Myjava, páni Kubík 

a Konečný. Po diskusii komisia odporúča starostke obce na Zhromaždení vlastníkov 

poľovných pozemkov hlasovať za sumu 3eurá za /ha/ lesného pôdneho fondu. V prípade, 

že na rokovaní bude ponúknutá vyššia suma, komisia odporúča pani starostke hlasovať za 

najvyššiu ponúknutú sumu. 

 

3. V ďalšom bode sa členovia zaoberali žiadosťou pána Ing. Jána Baranoviča, v ktorej žiada 

obec o odpustenie poplatku za komunálny odpad a drobné stavebné odpady. Obec 

Vaďovce podľa zákona o miestnych daniach a poplatku za komunálny odpad a podľa VZN 

obce Vaďovce č.3/2022 p. Baranovičovi stanovila výšku poplatku, voči ktorému sa p. 

Baranovič odvolal, nakoľko v obci nemá trvalý pobyt, v predmetnej nehnuteľnosti nebýva 

a nevyužíva ju ani na chalupárske účely. Využíva v obci Vaďovce len záhradu a s ňou 

spojené činnosti. Odpad si odváža do miesta bydliska. Obec Vaďovce predmetnú žiadosť 

postúpila aj na finančné riaditeľstvo, ktoré v rozhodnutí potvrdzuje, že obec konala správne 

a podľa zákona je majiteľ nehnuteľnosti povinný si voči obci plniť svoju daňovú povinnosť. 

 

4. Nasledujúcim bodom rokovania bola predložená cenová ponuka od pána Šípoša na orez 

stromov pozdĺž potoka, v smere toku po pravej strane potoka od mostu pri Fitnes centre až 

po pána Barteka na hornom konci obce. Nakoľko sa týmto bodom  zaoberali poslanci aj na 

stretnutí v mesiaci august a k danému termínu neboli predložené iné cenové ponuky, 

komisia odporúča začať s orezom stromov a zároveň odporúča obecnému úradu faktúru za 

tieto práce zaplatiť z bežných výdavkov určených v rozpočte obce s položky 633 na rozvoj 

obce – zeleň. 

 

5. Ďalej sa  komisia zaoberala predloženými faktúrami za práce pri realizácii chodníka pri ZŠ 

a MŠ Vaďovce. V krátkej diskusii bolo spomenuté, že obec obdržala finančný dar od pána 

Ing. Ľubomíra Martáka, ktorý je účelovo viazaný na rekonštrukciu budovy ZŠ a o použití 



tohto daru už poslanci rozhodli na predchádzajúcom stretnutí. Finančný dar bol použitý pri 

realizácii chodníka. Komisia odporúča OZ všetky faktúry týkajúce sa týchto prác, celkovo 

v sume 1569,85€ uhradiť z rezervného fondu obce. Taktiež bola predložená faktúra za 

architektonický návrh rekonštrukcie školského – obecného bytu v sume 1200€, ktorú 

komisia odporúča zaplatiť z bežných výdavkov obce s položky 637- služby. 

 

6. V ďalšom bode predložila ekonómka obce  prítomným členom Správu nezávislého audítora 

z auditu účtovnej závierky obce Vaďovce za rok 2022. Predloženú správu ekonómka 

objasnila a vysvetlila zistené nedostatky. Po krátkej diskusii komisia odporúča OZ správu 

nezávislého audítora zobrať na vedomie. Pri predložení tejto správy ekonómka obce 

opätovne pripomenula nedoriešené skutočnosti ohľadom rezervného fondu z minulého 

roka. Komisia sa tomuto problému bude venovať ešte na októbrovom zasadnutí. 

 

7. V bode rôzne komisia diskutovala o pozemku pána Molnára, ku ktorému je potrebné doložiť 

požadované podklady, aby bolo možné sa tým zaoberať na OZ. K téme sa vyjadrila pani 

starostka, ktorá sa pokúsi do nadchádzajúceho zastupiteľstva zohnať požadované 

dokumenty, nakoľko ohľadom tohto pozemku už boli vedené viaceré diskusie. Taktiež pani 

starostka informovala o zaslaní odpovede ku žiadosti pani Šumichrastovej. Poslednou 

témou bola žiadosť športovej komisie o poskytnutie obecných priestorov a príspevok vo 

výške 400€ na rekonštrukciu šatní na ihrisku. FK súhlasí s financovaním prác z rozpočtu 

obce a odporúča danú žiadosť predložiť na OZ. 

 

 

Na záver predsedníčka FK poďakovala prítomným za účasť a ukončila rokovanie. 

 

Prílohy: 

1. Prezenčná listina 

2. Výpisy bankových účtov a pokladne k 18.9.2023 

3. Podklady k žiadosti o odpustenie poplatku 

4. Cenová ponuka na orez stromov 

5. Faktúry na preplatenie 

6. Správa audítora 

 

 

 

 

............................................ 

Mgr. Daniela Kontinová 

predseda FK 

 
 

 


